
PLANINSKO DRUŠTVO TOLMIN – MARKACIJSKI  ODSEK  

Trg Maršala Tita 16A, 5220 Tolmin 

 

Poročilo odseka markacistov PD Tolmin za leto 2015 

 

Markacisti PD Tolmin, tudi v letu 2015 nismo počivali. Skozi leto 2015 smo 

organizirali 22 delovnih akcij in opravili 1008 delovnih ur. 

Leto smo začeli z zborom markacistov posoškega MDO v Breginju. Na prvi 

delovni akciji smo pripravili macesnove brune za potrebe sanacije poti in za 

obnovo ograje pri koči na pl Razor. 

V mesecu marcu smo sanirali pot med Žunhom in Tolminskimi Ravnami, ki je bil 

še zadnji odsek zaprt zaradi posledic žledoloma  v letu 2014. V mesecu aprilu 

smo očistili in tehnično uredili pot med  Tolminskimi Ravnami in pl. Razor. V 

mesecu maju smo popravili in očistili pot med Žabčami in pl. Lom in pot med pl. 

Liskopca in pl. Seme. Popravili in uredili smo tudi varovala na poti proti  

Žabiskemu vrha. V mesecu  juniju smo končali sanacijo in nadelavo poti proti 

Voglu, ki je tajala več sezon in očistili pot proti prevalu Globoko. Na poti iz 

doline Tolminke proti Prehodcem smo temeljito prečistili pot, ki je bila 

poraščena z rušjem. Ker naravne ujme ne počivajo nam je neurjekonec junija 

odneslo del poti med   Zadlaz Čadrgom in Findrom. Pot smo urgentno sanirali 

že v začetku meseca julija . Ker je bila pot hudo poškodovana  smo na poti 

morali namestiti varovalne jeklenice in kline. V mesecu juliju in avgustu smo 

izvedli košnjo, čiščenje in markiranje naslednjih poti:  

-Pl Razor, dolenji Kal, gorenji Kal 

-Prehodci,  pl.  Dobrenšca,  pl. Kal 

-pl. Stador, Kobilja glava 

-pl. Sleme, Lužnica 

-Žabče, pl.  Lom  



Označili in očistili smo pot na Tolminski Migovec, očistili smo pot iz Tolminskih 

Raven na Škrbino. Vsak markacist je čez  opravil tudi ogledne ture poti , ki jih 

ima zadolžene . Vsi markacisti smo tudi drugače aktivni v PD in priskočimo na 

pomoč tudi pri drugih delih v PD. 

V odseku markacistov je danes združenih 10 markacistov in 2 markacista 

pripravnika. V odseku veje pristno planinsko prijateljstvo, zato se ni bati, da ne 

bi bili kos novim izzivom ki se nam ponujajo pri našem delu na planinskih poteh. 

Ker je pa dela vedno veliko, bomo veseli  vsakega , ki ga veseli tako delo in se 

nam pridruži. 
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